
Z VZTRAJNOSTJO
DO USPEHOV

V krajevni skupnosti Smlednik živi nekaj
nad 1.400 občanov v vaseh Smlednik, Moše,
Dragočajna, Valburga in Hraše. Krajevna
skupnost ima večletni program dela, po kate-
rem vsako leto v eni izmed vasi opravijo večja
komunalna dela. Tako so že asfaltirali vaške
poti v vseh vaseh.

Letos so asfaltirali skoraj kilometer poti
v Hrašah. Vaščani so sami zbrali 120 tisoč di-
narjev samoprispevka, ker pa so tudi delali
sami, so prihranili nadaljniih 100 tisoč dinar-
jev.

Najbolj pereč problem v krajevni skupno-
sti predstavlja neurejena kanalizacija. Fo iz-
gradnji kanala za meteorne vode. so občani
vanj usmerili fekalne vode, ki zastajajo v ka-
nalu in zasmrajajo okolico. Zaradi ilovnatega
in hribovitega terena bo težko izvesti načrto-
vano kanalizacijsko omrežje, dotlej pa bo tre-
ba bolj redno izpraznjevati grenice.

Težave imajo z nizko napetostjo električne
energije, saj ob konicah, predvsem pozimi, ne
morejo uporabljati električnih aparatov. Na-
črtovana postavitev transformatorja se odlaga
iz leta v leto, zaradi rezervacije trase za novo
avtocesto. Javno razsvetljavo so v zadnjih le-
tih uredili v vseh vaseh, le v Smledniku manj-
ka še nekaj svetlobnih teles. Zanimivo je, da
so novi prostori krajevne skupnosti brez tele-
fonskega priključka in tudi ni možnosti za na-
peljavo. Sicer je v kraju 30 priključkov, pro-
silcev za napeljavo pa vsaj trikrat toliko.

Krajani v višjih legah so v poletnih mese-
cih največkrat brez vode, sicer pa so pred-
vsem odvisni od porabe vode v Pitališču Emo-
ne v Hrašah. Težave imajo tudi s pokopali^
ščem, ki postaja premajhno, razširitev pa ni
možna. Pričakujejo, da bo to vprašanje rešilo
načrtovano skupno pokopališče za Medvode.

V kraju je vse več mladih družin, ki ima-
jo stalne težave z otroškim varstvom. Občani
so postavili zahtevo po ureditvi vzgojno var-
stvene ustanove v prostorih bivše gostilne
Valburga, ka je bila zgrajena s prostovoljnim
d«lom občanov. Toda, zavleklo se je že pri
pripravi načrtov in ustrezne ddkumentacije,
tako da upajo, da bo preureditev stekla v pri-
hodnjem letu. Občani so tudi izrazili zahtevo,
da bi preureditev izvedli sami, kar bi bilo ce-
neje in predvsem hitreje.

Posebno pereče vprašanje pa predstavlja
osnovna šola Simona Jenka, kj postaja pretes-
na in je v Ietošnjem šolskem letu prešla že na
dvoizmenski pouk. Šola je brez telovadnice (!),
niti nima ustrezne kuhinje. Na izrednem zbo-
ru občanov je bila podana zaHteva po razši-
rilvi šolskih prostorov in graditvi telovadnice,
vendar je gradnja kljub temu izpadla iz pri-
marnega programa. Občani so zaradi tega ne-
jevoljni, saj so že večkrat dokazali, da znajo
obrniti vsak prejeti dinar ter ga oplemenititi s
svojim deležem. Nehote se mi vsiljuje misel.
da so zaradi odmaknjenosti od občinskega
središča, oziroma mesta Ljubljane. preveč za-
postavljeni.

F. Rozman


